

Protokoll fra styremøte for OSI Tennis (09.09.19)



Tid: Kl. 18-20

Sted: Domus Athletica

Tilstede: Kjetil, Håvard, Joachim, Krithika, Dag, Oda og Daniel.

Ikke tilstede: Pia, Juliana.

Godkjenning av saksliste og møteinnkalling:

Informasjonssaker

1.1.1, Hvordan har det gått siden sist?

Eventuell kommentar:

1.1.2, Hva skal folk jobbe med frem mot neste styremøte?

Eventuell kommentar: Vi må finne nye styremedlemmer! Søker ny nestleder, og PR-ansvarlig.

1.1.3, Fastsette tid/sted for neste styremøte

Eventuell kommentar: Doodle!

1.1.4, Trenere og kompensasjon (Oda)

Eventuell kommentar: 150kr/t etter fullført trenerkurs. Lage et skjema som lett kan sendes inn til øk.ans for utbetaling av lønn for timene (fortrinnsvis månedlig).

Diskusjonssaker

1.2.1, Sosiale medier (Håvard)

Jeg synes sosiale medier er blitt bedre, men tror ikke de når så godt ut til personer utenfor klubben. Har vært innom tanken å ha en reklamefilm hvor vi får vist hvor kjekt det er på treninger, kanskje noen korte intervju med noen av medlemmene. Et eller annet som ikke gjør det så skummelt å melde seg inn, få potensielle medlemmer til å vite nøyaktig hva de går til.

Kommentar, Dag: Ja, dette var vi inne på forrige møte og. Har vi begynt å sette sammen noe?

Kommentar, Oda 2: Som Dag skriver så ble dette også tatt opp på forrige møte. Dumt at det ikke har skjedd noe siden den gang.

Kommentar, Kjetil: Dette er ikke noe som bare kan snakkes om og "skje" av seg selv. Å lage en slik film er et stort prosjekt som må planlegges, prioriteres og gjennomføres. Jeg synes også at de som evt setter av masse tid og krefter til dette bør få en kompensasjon for arbeidet og innsatsen med å lage en slik film.

Jeg har laget en del slike filmer opp gjennom (skal innrømme at mange av de er ganske "jalla" sett fra et profesjonelt standpunkt - f.eks: <https://www.youtube.com/watch?v=p35WXdSMVUs>) Er det noe slikt vi er ute etter?

Kommentar, Håvard:

Kanskje også lage noen enkle anvisninger (visuelle) på hvordan melde seg inn, logge inn på spond, melde seg på treninger etc.

Hva styret samlet kom frem til: Noen må settes på dette prosjektet, kanskje mot kompensasjon da det jo er en del arbeid å skaffe video og bilder, i tillegg til redigeringen. En miks av innendørs- og utendørsspill er å foretrekke.

1.2.2, Treningstider innesesongen (Oda)

Kommentar, Kjetil: Kanskje vi kan kjøpe litt mer "dyr" treningstid nå som vi får såpass god støtte fra arealpotten? Slik som banetidene på HTK som vi etter planen ikke leier lengre fordi de hadde gått opp i pris (om jeg husker riktig)?

Kommentar, styremedlem, Joachim: Vi trenger å finne ut hvem som skal ta over administrering av banetider og Spond.

Vi har brukt 98.000 i våres og har nå ca 70.000 til baneleie.

Kommentar, Håvard:

Tenker det kan være en idé med litt "eksklusiv" treningstid.

Om det er en trening på kveldstid med 2 baner på OTA og trener er det godt mulig å kjøre opp til 20 stk om treneren har planlagt litt og har feedingøvelser klare. Dette kan også styrke det sosiale.

Hva styret samlet kom frem til: Kan sjekke andre klubber for kapasitet, siden vi per tid kun har satt opp tider for ca. 36 000 (av 70 000). Legge inn flere tider på morgenen på Hasle, og evt. på kvelden. Hasle kan ha plass til noen kveldsøker i helgen?

Sjekk mulige banetider på Hasle, Holmenkollen, Stabekk, Grefsen, OTK, Ullevål, Eiksmarka.

Håvard og Joachim følger dette opp, men på sikt må spond følges opp av en annen.

Vi må snakke med Hasle om oppsett av beach tennis på banene deres, så prøver vi i liten skala i begynnelsen, gjerne fredager på den ene av de to banene vi har til beginners (1330-15). Daniel kan gjerne vise daglig leder hva det innebærer.

	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J	K	L	M	N	O
1	Dag	Sted	Tid	Nivå	Baner	Timer	Banetimer	Coach	Kr/uka						
2	Mandag	OTA	21:00-22:00	Advanced	1	1	1	2							
3	Mandag	OTA	21:00-22:00	Intermediate	1	1	1	2							
4	Mandag	OTA	21:00-22:00	Beginner	1	1	1	2	Jasmina						
5	Tirsdag	OTA	10:00-12:00	Intermediate	1	2	2	2							
6	Tirsdag	OTA	08:00-10:00	Advanced	1	2	2	2							
7	Onsdag	OTA	21:00-22:00	H1	2	1	2	2							
8	Onsdag	OTA	21:00-22:00	Intermediate	1	1	1	2							
9	Onsdag	OTA	21:00-22:00	Beginner	1	1	1,5	1,5							
10	Torsdag	OTA	10:00-11:30	Beginner	1	1,5	1,5	1,5							
11	Torsdag	OTA	11:30-14:00	Advanced	1	1,5	1,5	1,5							
12	Torsdag	OTA	10:00-11:30	Intermediate	1	2	2	2							
13	Fredag	OTA	08:00-10:00	H1	2	2	2	2							
14	Fredag	OTA	12:00-13:30	Advanced	1	1,5	1,5	1,5							
15	Fredag	OTA	13:30-15:00	Beginner	2	1,5	1,5	1,5							
16	Fredag	OTA	13:30-15:00	Intermediate	1	1,5	1,5	1,5							
17															
18															
19															
20															
21															
22															
23															

1.2.3, Evaluering av prøvetreninger (Oda)

Kommentar, Oda 1: Synes det gikk for såvidt greit. Litt tungvint med utstyr når vi hadde treninger diverse steder. Til neste gang burde vi eventuelt hold oss til kun Domus og Frogner. Da burde det være tilgjengelig utstyr på Domus. Flesteparten meldte seg på treninger der. Også litt vanskelig å få nok trenere/representanter til å holde prøvetreningene. Håvard og Kjetil har vært helter som hadde en/et par treninger på egenhånd.

Kommentar, Kjetil: Takk for komplimentet Oda :D Det gikk greit selv om det ble litt kaos også. Litt kaos tror jeg for såvidt vi alltid må regne med ang. prøvetreninger. Å holde oss til kun ett eller to steder å holde treningene tror jeg også er lurt mtp. utstyr og mindre generell forvirring.

Kommentar, Håvard:
Du er for snill :)

All honnør til Daniel som holdt noen BT økter rett ved siden av noen av prøvetreningene hvor medlemmer kunne prøve ut det nye tilbudet før/etter tennisøkten

Hva styret samlet kom frem til:

1.2.4, Informasjonsmail (Oda)

- Send ut ny mail til alle medlemmer om div. Hva skal med?
- avbookings policy- advarsler
- sosiale arrangementer ila høsten(vi burde da kanskje allerede sette av dato for div, inkludert julebord).
- Økter med trenere. Info om at det må være minimum 3 spillere for at en trener skal komme.
- Max treninger innesesongen.
- Tennissko, egne baller på treninger.
- Søker styremedlemmer. Også varamedlemmer.
- Minne om sosiale medier. FB og IG
- racket- kan låne i innesesongen. anbefaler kjøp billig eks finn.no

Kommentar, Dag: Høres veldig bra ut, så lenge vi holder det kort og presist om hvert tema. Unngå lange vegger med tekst!

Kommentar, styremedlem Pia: Ja, sikkert lurt å sende ut en mail for å informere nye og minne på gamle medlemmer.

Kommentar, Kjetil: Jepp, holde det kort og konsist i selve mailen. Heller linke til nettsiden hvor medlemmer kan lese de "lange tekstene" innenfor diverse temaer.

Hva styret samlet kom frem til:

1.2.5, NSTF (Kjetil)

Jeg lurte rett og slett på om vi skulle arrangere et møte med NSTF og høre om vi ikke bare skal slå oss sammen, dvs få de engasjerte som er igjen med i OSI Tennis. Vi jobber jo alle egentlig for det samme. Jeg tror NSTF sliter nå som Mathias er borte, og vi trenger den hjelpen vi kan få, særlig nå etter hvert som "dinosaurene" som Oda og meg forsvinner. (Jeg må nok merke at jeg også etter hvert gir meg i styret altså)

Kommentar, Dag: Hva innebærer det å slå sammen? Hva består NSTF av nå, mtp styre og medlemmer? Eller tenker du at vi skal rekruttere de til styret?

Kommentar, Oda 2: Er dette noe de har tatt initiativ til? Er ikke hele poenget med NSTF at de ikke skal være en del av NTF? Men vi trenger uansett all den hjelpen vi kan få.

Kommentar, styremedlem Pia: Vi kan jo eventuelt prøve å få til et samarbeid med dem, men med tanke på banetider inne og pengestøtte er det kanskje en fordel å beholde to ulike grupper for å få best utbytte. Eller hvordan fungerer dette?

Kommentar, Kjetil: Jeg tenker å prøve å verve/overtale de som er engasjerte i NSTF til å bli med i vårt styre. Om de er besatt av å fortsatt opprettholde navnet NSTF (Norges studenttennisforening) kan vi kanskje gjøre et slags kompromiss ved at OSI Tennis formelt sett blir medlem i NSTF? Selvfølgelig må dette ikke innskrenke våre rettigheter eller muligheter på noen måte, og vi må ikke binde oss til å måtte gjøre noen ting for NSTF (annet enn å betale en liten "medlemsavgift" kanskje?).

Hva styret samlet kom frem til:

1.2.6, Nettsideansvarlig (Kjetil)

Hvem tar seg av nettsiden nå. Jeg tenker dette er at ansvar som naturlig burde følge PR-ansvarlig eller sekretær.

Kommentar, Dag: Jeg har prøvd å holde styresiden og referatlisten oppdatert siden jeg ble med i styret igjen. Kan godt fortsette med det, følger ganske naturlig med de andre oppgavene jeg gjør

Kommentar, Håvard:

Jeg tror jeg har kommet til en løsning for problem med duplikat nettside som gjør at alt må oppdateres dobbelt.

Jeg vil se til dette ila september.

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til:

1.2.7 Utvikling (Kjetil)

Hvorfor har vi ikke flere saker å snakke om?

Hvilken vei er vi på vei som styre? Utvikler vi oss?

Konkrete tiltak for å finne nye styremedlemmer?

Kommentar, Håvard:

Jeg tenker HR har stabilisert seg som en følge av å ikke lete for intenst etter arbeidsoppg.

Jeg vil si vi har utviklet oss i en situasjon hvor en stor prioritet har vært å holde adm

og logistikk oppe for videre drift.

Å implementere BT har vært et stort steg i riktig retning

Vi må gjøre det kult å være i styret samtidig som det er noe man får noe positivt utav (ikke lite nattesøvn o.l.)

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til:

1.2.8, Regler i klubben (Kjetil)

Oppfrisking av regler og "systemer" vi har slik at alle i styret er klar over noen essensielle ting (f.eks. Antall ganger man kan spille i uken, 24timers-regelen, at vi ikke låner ut racketer permanent osv.)

Kommentar, Dag: Greit at vi tar en kjapp oppkvikker på disse, så vi kan spre lik informasjon på treninger osv.

Kommentar, Oda 2: Alt dette burde stå på nettsiden. Når det gjelder det med lån av racket har vi aldri kommet til en fullstendig avgjørelse på hvordan det gjøres.

Kommentar, styremedlem Pia: Enig at det er lurt å friske opp dette så alle medlemmer får samme informasjon fra oss.

Kommentar, Kjetil: Alt dette står på nettsiden, med unntak av hvordan det er med utlån av racketer. Jeg kan skrive inn hvordan det funker med utlån av racketer.

Kommentar, Håvard:

Jeg ønsker med denne teksten å informere om at jeg sikter på å få gjennom vedtak for utleie av racketer klart til V20.

Jeg vil sette opp et system, men detaljer kommer ved senere anledning sammen med forslag til vedtak.

Ellers er det greit å informere litt, men gjerne være behjelpelige og veilede for muligheter og evt kjøp.

Hva styret samlet kom frem til:

1.2.9, Arealpotten og hjemmekamper (Kjetil)

Det er fantastiske nyheter at vi får 120k i banestøtte fra arealpotten. Kan en liten del av det gå til at H1 kan få støtte til å arrangere sine hjemmekamper på Frogner neste

sesong? (evt. Ta av budsjettet utenfor arealpotten om det blir formelt mer "riktig"). Slik vi har gjort det nå er det vanskelig å arrangere hjemmekamper fordi vi ikke har eget anlegg, og det er dyrt for spillerne å legge ut. Det har ført til at vi ofte har spurt om å spille "hjemmekamper" på motstandernes baner (noe som ikke alltid går) og at våre spillere ikke er veldig villige til å stille opp om vi må leie egen tid...fordi det koster så mye (de som har spilt har betalt). Å kunne ha alle hjemme-kampene på Frogner vil også gjøre det mye bedre å lage hjemmekampene til sosiale events...slik vi alle (både tilskuere og spillere) slipper å dra langt ut til en annen klubb for å spille "hjemmekamp".

Kommentar, Dag: Hvor mye er det snakk om for alle hjemmekampene for en sesong? Hva tenker Joachim om utgiftene våre det neste året (husk at arealpotten skal vare to semestre)? Jeg skjønner at insentivet til å spille kamper blir litt dårligere når man må betale for banene, men samtidig er en del av spillerne på laget ikke-studenter. Men dette er kanskje en prinsippsak, så da bør vi bare komme fram til et generelt standpunkt.

Kommentar, Oda 2: Arealpotten er for både høst 2019 og vår 2020. Generelt så synes jeg at pengene burde gå til alle medlemmene og gi de mer banetid, evt også bruke mer av de andre pengene til sosiale arrangementer.

På den andre siden kommer det selvsagt an på hvor mye penger det er snakk om. Nå er det ikke like dyrt å leie bane på Frogner lengre. Damelaget måtte også betale for egne baner når vi var i divisjon. Men synes herrelaget kan gjøre en kalkuleringsak på hvor mye dette blir og da sende en forespørsel inn til styret. Dette må da bli en vedtakssak i styret hvor spillerne som også er medlem av styret blir inhabile.

Kommentar, styremedlem Pia: Etter hva jeg har fått med meg fra årets sesong så har ikke hovedgrunnen til at H1 ikke spilte hjemmekamper på Frogner vært mangel på penger, men mangel på organisering og baner. Føler at dårlig og sen planlegging har ført til at det ikke har vært noen baner tilgjengelig på Frogner på rett tidspunkt, disse burde vært booket så fort kampdatoene ble sendt ut. Men bortsett fra det så er jeg positiv til at vi kan vurdere å sponse H1 for baneleie så lenge det da faktisk blir planlagt i god tid og brukt til akkurat dette.

Kommentar, Kjetil: Det høres fornuftig ut å evt. sende inn en søknad når oppsett og ca. pris for det hele kan regnes ut. Kanskje har vi vært for sene ute med å organisere, men det beror også litt på at det har vært vanskelig å planlegge med motstander-klubber i god tid ang lån av deres baner til våre hjemmekamper. Det at det er en del ikke-studenter på laget er også et poeng selvfølgelig. Mulig å støtte en del, men ikke alle leie-kostnadene om styret føler det er mer rettferdig?

Hva styret samlet kom frem til: Det vil koste klubben ca. 4800kr å dekke lagets hjemmekamper. Vi innstiller oss på at laget tenker gjennom hva de trenger, og sender inn et skriftlig ønske om dette, så diskuteres det i styret. Så lenge vi har midler, er det en mulighet å hjelpe laget med dette.

Vedtakssaker

1.3.1, (Bildekonkurranse, Håvard)

Oppstart av bildekonkurranse som nevnt 2 & 3 møter siden.

Jeg foreslår at vi starter bildekonkurransen snarest (i kveld? for å gjøre medlemmer mer aktive i klubben.

(Beste bilde med #ositennis. (FB U IG) hver mnd får premie)

Til dette trenger vi ballrør til premie og en/flere dommer(e)

Kommentar, styremedlem 1:

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

1.3.2, Velge Daniel som BT-ansvarlig

For: 6

Mot: 0

Nøytral: 0

Vedtak: Daniel Sveen stemmes inn som Beach Tennisansvarlig i klubben, enstemmig.

1.3.3, xxx

Eventuelt

Kjetil: Kan du fortsatt være “med” i styret som “mentor”/rådgiver selv om du flytter og slutter som nestleder Oda? Selvfølgelig ingen krav til engasjering eller aktivitet, men en som vi kan henvende oss til i ny og ne, samtidig som du vil ha tilgang til slack, drive og alle andre styre-greier.

Kommentar, Håvard:

Settes alltid pris på noen som har kontroll på diverse formaliteter og hvordan HS fungerer.

(Signatur for godkjenning av protokoll)